
MĚSTSKÁČÁST, PRAHA 21 ||||||||||||||||||||||||||||||||| | ||||||||||||||||||
ÚŘAD MĚSTSKE CASTI m021es743aca94

DOPRAVNÍ KOMISE

STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16 PRAHA 9, TEL: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA©PRAHA21CZ

 

 

VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/O7586/2019/KMS_DK/Koz Dopravní komise

SPIS. ZN.: Městská část Praha 21

VYŘIZUJE: JUDr. Vladimíra Kozáková Staroklánovická 260

TEL.: 281012944 190 16 Hlavní město Praha

E-MAIL: vladimira.kozakova©praha21.cz

DATUM:

Datum: 15.05.2019

Čas konání: 16.00 hod.— 19.10 hod.

Místo konání: Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260, Praha 9, 190 16

IV!

Zápisc. 6) z jednání Dopravní komise Rady městske casti Praha 21

Přítomní/pánové lng. M. Kňákal, Milan Samec, Ing. Vladimír Vlachovský, Zdeněk Růžička, Petr Kočí,

Bc. Karel Zmeškal, Mgr. et Mgr. Marek Havrda, Jaroslav Merta,_Radek Ladman, Ivan

Birke;

Tajemnice: V. Kozáková;

Nepřítomni/omluveni pánové Ing. Daniel Martin, Ing.Jan Veselý, Ing. Josef Roušal; Marek Čížek

Hosté:- 0 -

Prezenční listina — samostatná příloha.

 

Pan Ing. M. Kňákal, předseda DK cca 16.14 hod. konstatuje, že DK je usnášení schopná (10 členů

přítomno v jednací místnosti) a zahajuje zasedání:

b. Schválený program jednání:

1/ Hlasování o programu DK 15.05.2019

2/ Změna termínu následujícího zasedání DK — návrh 12.06.2019 od 16 hod. v MZM

3/ Zápis DK ze dne 03.04.2019

4/ Návrh p. P. Duchka — návrh na řešení parkování Staroklánovická —viz minule — příloha č. 1"

Parkování— kopie" — ústní vyjádření Policie ČR (6.5.19)

5/ Návrh na řešení dopravy v klidu — Staroklánovická (OŽPD, SSÚ) — vyjádření Policie ČR

6/ Revize DG, CG — pokračování

7/ Řešení dopravy v pohybu v oblasti za prodejnou LIDL

8/ Dočasný přechod, místo pro přecházení (bez stavebních úprav) — Starokolínská — Plhovská — ústní

vyjádření Policie ČR (6.5.19)

9/ Oprava chodníku Rohožnická — informace o průběhu projednávání věci

10/ Info o stanovení dopravního značení ul. Soběšínská

11/ E-mailový podnět pí Mariky Jurajdové - ul. Dražická

12/ Návrh na dopravní úpravy— ul. Lišická, Lomecká, Lozická — pan Z. Růžička, místostarosta

13/ Překračování rychlosti ul. Hulická, Lišická — předáno ke kontrolám Policie ČR

14/ Nový návrh Polesná — zklidnění dopravy, parkování

15/ Různé — upozornění občana na nezákonně zaparkovaná vozidla — OZ Božkovná;
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d. Přiiatá usnesení

ov-v

Ad 6/, 7/ DG — pan Z. Ru2Icka, místostarosta a radní za dopravu navrhuje zklidnit a zbezpečnit dopravu,

upravit některé z místních komunikacím jako Obytné zóny. Komunikace by bylo možné rozdělit na

podélné a kolmé khlavní komunikaci. Poukazuje na to, že se DK již od prvního zasedání zabývá

aktualizací DG a zatím jsou výstupy bez výsledků.

Pan Milan Samec, starosta, uvádí, že DK navrhla seznam místních komunikací k rekonstrukci. Seznam

předal aje v řešení. Pokud budeme chtít některé z těchto komunikací stavebně, dopravně projednat

s rezidenty, upravitjako obytné zóny, je nezbytné rychlé řešení, protože se liší stavební řešenívozovky

- byly by bez chodníků, provedené v zámkové dlažbě, budou muset být řešena parkovací místa pro

návštěvy atd.

Pan Ing. M. Kňákal připomíná ohledně řešení dopravy za LIDLEIVI, že na předchozíchjednáních DK (únor

2019) se komisaři přiklonili k navrhovaněmu řešení úpravy dopravního režimu. OMI zatim nepřipravil

návrh pro projednání s PČR, úkol si přebírá p. Milan Samec.

V návaznosti na výše uvedené úpravy dopravního značení se rozbíhá debata ohledně usnesení ZMČ

Praha 21 ze dne 21. 12. 2018 —„..aktualizace DG....", definice a závaznosti obsahu DG x detailního

dopravně technického řešení jednotlivých míst, oblastí x konfliktních dopravních míst a nezbytností

okamžitých dopravních úprav atd. Výsledkem širší debaty

DK navrhuje Radě MČ Praha 21 usnesení:

Vzhledem k nutnosti změn dopravního značení, doporučuje DK Radě MČ Praha 27 učinit kroky

pro možnost změny dopravního značení, to znamená zrušit závaznost dopravního generelu.

V okamžiku hlasováníje přítomno 10 členů DK.

Hlasování: Pro 9, zdržel se 1, proti 0.

c. Projednaná stanoviska, připomínky

Ad 2/ DK bere na vědomí, že zasedání v červnu 2019 se přesouvá na termín 12.06.2019, aby byl zajištěn

delší časový odstup od stávajícího jednání; předseda DK informuje o neschváleněm el. hlasování o

posunutí začátku zasedání komise od 17.00 hod. - tato věc bude hlasována na konci zasedání.

DK bere na vědomí.

Ad 3/ Odsouhlaseni zápisu DK ze dne 03.04.201: Na základě e-mailového podnětu pana Mgr. Havrdy

ze dne 23.04.2019 se v souladu s projednáním upřesňuje text zápisu na str. 3, |||. takto: „ závěr k této

části- panovala shoda na přínosu jednosměrnosti, souhlas s řešením se netýkal posunutí autobusových

zastávek — řešit levě odbočení ..."

Hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 1;

Ad 4/, 5/

Pan kpt. J. Šafrata 2 Policie ČR k návrhu pana P. Duchka dne 06.05.2019 ústně uvedl, že vyslovuje

nesouhlas. Problematické je levé odbočení vozidel, MHD — BUS. Na základě místní znalosti místa a

rozhledových poměrů zde nebude možné osadit světelnou signalizaci. Navrhované řešení nezajišťuje

bezpečnou a plynulou dopravu. Pan M. Samec navrhuje oblast řešit úpravou stávajícího stavu,

vvv.

rekonstrukcí povrchu, souběžne reSIt zménu ÚP.
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Pan kpt. Šafrata se e-mailem vyjádřil ke dvěma návrhům místní úpravy provozu ulice Staroklánovická,

které pro OŽPD zpracoval pan Petr Dvořák s tím, že vyslovil souhlas s variantou (č. 1) s osazením (mimo

jiné) SDZ |P 11 a s tím, že je třeba prověřit dopravní připojení nemovitostí na ul. Staroklánovickou —

odbočení k žel. zastávce), event. by bylo možné uvažovat o umístění parkovacích míst na pravou stranu

ve směru k žel. zastávce. DK navrhuje situační výkres varianty č. 1 (příloha tohoto zápisu) doplnit o

stávající SDZ, VDZ, která zůstanou v platnosti i po úpravě (např. žluté kříže), vypustit SDZ |P Má na

točně a u pěší zóny. Upravená situaci bude rozeslána e-mailem komisařům k vyjádření - zajistí

p. V. Kozáková.

Došlo k navýšení počtu přítomných:

Hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se 0;

8/ Pan kpt. J. Šafrata z Policie ČR provedl ohledání místa a uvedl, že za stávajícího stavebně tech. stavu

místa není možné zde povolit a zřídit dočasný, bezpečný přechod pro chodce. Stavební úpravy —

vyústění přechodu pro chodce přes ul. Starokolínskou do ul. Plhovské jsou pro zřízení přechodu nutné.

Pan M. Samec uvádí, že se probíhajíjednání ohledně snížení nivelety na hlavní a poukazuje na marné

nakládání sfinančními prostředky, protože by došlo ke kolizi stavebních úprav pro zajištění doč.

přechodu pro chodce při vyústění do Plhovské a def. řešení povrchu na hlavní. Připraví info na web.

Na příští zasedání připraví OMI prověření možných dočasných stavebních úprav včetně odhadu

nákladů, podklady kúzemnímu souhlasu/povolení na snížení nivelety na hlavní. Příp. rozešle el.

komisařům.

DK bere na vědomí.

9/ Je konstatován dosavadní průběh projednávání věci. Je třeba zohlednit vysázené stromy (SVJ),

požadovanou úpravu zklidnění dopravy v místě — kruháček, vstupní brána, zvýšené křižovatky, v rámci

silnice l/12 budování nového chodníku atd. OIVII odešle na e-mail tajemnice komise majetkový elaborát

a ten bude rozeslán komisařům kposouzení dalšího postupu. Jednání bude pokračovat na příštím

zasedání DK.

DK bere na vědomí.

10/ Stanovení DZ na Soběšínské zajištěno, na MHMP ještě procesováno řešení DZ na Novosibřinské.

DK bere na vědomí.

11/ DK se zabývá e-mailovým podnětem pí Jurajdové ohledně změny směrnosti vul. Dražické —

navrácení původní směrnosti. Po podrobném projednání návrhů nad mapovým podkladem, není

jednoznačný závěr k řešení— komisaři zvážíjednotlivá řešení, závěr na příští DK.

DK bere na vědomí.

12/ Pan Z. Růžička předložil návrh na úpravu směrnosti voblasti Lišická, Lomecká, Lozická vúseku

Zalešanská — Rohožnická, podle přiložené situace. Návrh bude komisařům rozeslán elektronicky,

návrhy na řešení budou probrány na příštím zasedání.

DK bere na vědomí.

Vložený bod/ Předseda DK na příští zasedání zpracuje info o dosavadním průběhu plnění úkolů, vč.

možných očekávání plnění.

13/ MP HMP provádí dopravní kontroly (měření rychlosti) v ul. Hulická, Lišická. Požadavek předala p.

Kuberovi p. V. Kozáková.
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14/ DK bere na vědomí informaci ohledně ohledání místa (pondělí 13.05.2019) za účasti místostarostů,

paní tajemnice, zástupců OŽPD a OMI, Policie ČR a realizační společnosti, jehož výstupem je zachování

obousměrného provozu při úpravě dopravního režimu. S ohledem na nezbytnost řešení bezpečnosti

pro školní děti byl zpracován návrh, který je předložen DK (viz příloha). Jedná se o dočasnou úpravu,

dočasný dopravní stav bude cca ke konci tohoto roku vyhodnocen, současně se bude připravovat def.

úprava místa, která bude předložena DK k posouzení. Návrh trvalé úpravy bude dále projednáván v DK

iv ostatních přísl. komisích Rady MČ P21.

V okamžiku hlasování přítomno 11 členů DK:

Hlasování Pro 8, proti 0, zdržel se 3;

15/ Různé:

Božkovna — pan M. Samec předá podnět, fotografie tajemníci komise, která vše předá MP HMP ke

kontrolám místa — nezákonné parkování vozidel, even. k posouzení, zda se jedná o vraky vozidel. Info

příště.

2 / DK se vrací zpět k bodu 2, přistoupeno k hlasování o posunu začátku zasedání DK na 17.00 hod.

Hlasování Pro 8, proti 3, zdržel se 0.

Zasedání ukončeno cca 19.10 hod.

Příští zasedání: 12.06.2019 v 17.00 hod. ve MZM

b. Závěr zápisu:

a. Zapsala dne (den a podpis tajemnice) 16.05.2019, V. Kozáková

b. Ověřil (den a podpis předsedy nebo jiného delegovaného člena): 17.5.2019

— elektronicky, e-mailem

 

c. Příloha (prezenční listina); situace návrhu DZ— samostatné;
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